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Abstract (en)
The materials which have been washed and which are possibly heated from the washing process are subjected to a vacuum shock in a hermetically
sealed chamber (11) before the establishment of a drying vacuum. This shock is produced by bringing an underpressure vessel (72) serving as
vacuum accumulator into open connection with the chamber (11). As a result, the drying of the materials which have been washed can generally be
accelerated considerably and washed materials which are difficult to dry and which it has so far only been possible to dry in a justifiable time using
organic solvents can from now on be dried, using water mixed with detergents also, in justifiable times and consequently the use of organic solvents
can be limited or avoided. <IMAGE>

Abstract (de)
Das vom Waschvorgang gegebenenfalls erwärmte Waschgut wird in einer hermetisch abgeschlossenen Kammer (11) vor dem Aufbau
eines Trocknungsvakuums einem Vakuumschock ausgesetzt. Dieser wird dadurch erzeugt, daß man einen als Vakuumspeicher dienenden
Unterdruckbehälter (72) mit der Kammer (11) in offene Verbindung setzt. Dadurch wird erreicht, daß die Trocknung des Waschgutes generell
wesentlich beschleunigt werden kann und daß schwer zu trocknendes Waschgut, das bislang in vertretbarer Zeit nur bei Verwendung organischer
Lösungsmittel getrocknet werden konnte, nunmehr auch bei Verwendung von mit Detergentien versetztem Wasser in vertretbaren Zeitspannen
getrocknet werden und somit der Einsatz von organischen Lösungsmitteln eingeschränkt oder vermieden werden kann. <IMAGE>
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